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Pan
Łukasz Maślona
Radny Miasta Krakowa

Odpowiadając na Pana interpelację W sprawie KRAKÓW5020 sp. z 0.0., przekazaną
przez Pana Rafała Komarewicza, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 5 maja 2023 r.,
uprzejmie informuję.

KRAKÓW5020 jest spółką z ograniczoną odpowiedzialnością, W której wspólnik Gmina
Miejska Kraków - Prezydent Miasta Krakowa wykonuje swoje uprawnienia jako Zgromadzenie
Wspólników. Zgromadzenie Wspólników nie podjęło uchwały o rozwiązaniu Spółki, W związku
z tym nie została podjęta decyzja co do tego, kto będzie pełnił rolę likwidatora. Sama realizacja
uchwały Rady Miasta Krakowa wymaga przygotowania czynności o charakterze prawnym
(W tym W aspekcie podatkowym i pracowniczym), organizacyjnym i finansowym,
z ustaleniem kosztów dla budżetu Miasta Krakowa.

Odnosząc się do kwestii Wystąpienia do Wojewody Małopolskiego z wnioskiem
o „podjęcie działań rozstrzygających W zakresie możliwości wszczęcia postępowania
nadzorczego dotyczącego kontroli legalności przedmiotowej uchwały", informuję, że
wystąpiłem z takim wnioskiem W odniesieniu do uchwały nr CIX/2965/23 z dnia 26 kwietnia
2023 r. W sprawie rozwiązania KrakóW5020 spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą
WKrakowie.

Według informacji przekazanych przez Spółkę í Krakowskie Biuro Festiwalowe
W listopadzie 2021 r. W KBF zatrudnionych było 251 osób. Według stanu na dzień 4 maja
2023 r. W KBF pracują 152 osoby. Do Spółki z KBF przeszło 113 osób (W tym 81 osób zostało
przejętych przez Spółkę W trybie art. 231 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r.- Kodeks pracy).
Według stanu na dzień 1 maja 2023 r. W Spółce zatrudnionych jest 146 osób z wyłączeniem
7 osób długotrwale nieobecnych (co daje odpowiednio Wymiar 144,025 oraz 151,025 etatu).

Odnosząc się natomiast do uwag Pana Rad nego dotyczących mojej od powiedzí na projekt
raportu cząstkowego doraźnej Komisji Rady Miasta Krakowa do spraw zbadania wydatków
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Odpowiadajqc na Pana interpelacjeg W sprawie KRAKOW5020 sp. z 0.0., przekazanq
przez Pana Rafa’ra Komarewicza, Przewodniczalcego Rady Miasta Krakowa 5 maja 2023 r.,
uprzejmie informujg.

KRAKOW5020 jest sp6+ka1 z ograniczonq odpowiedzialnoéciq, W ktérej Wspélnik Gmina
Miejska Krakow — Prezydent Miasta Krakowa Wykonuje swoje uprawnienia jako Zgromadzenie
Wspélnikéw. Zgromadzenie Wspélnikéw nie podj¢+o uchWa+y o rozwiqzaniu Spo’rki, W zwiazku
z tym nie zosta’ra podjota decyzja co do tego, kto begdzie pe’rni’r role likwidatora. Sama realizacja
uchWa%y Rady Miasta Krakowa Wymaga przygotowania czynnoéci 0 charakterze prawnym
(W tym W aspekcie podatkowym i pracowniczym), organizacyjnym i finansowym,
2 ustaleniem kosztow dla budietu Miasta Krakowa.

Odnoszqc sic-3 do kwestii Wystqpienia do Wojewody Ma’ropolskiego 2 wnioskiem
0 ,,podj¢cie dzia+a|fi rozstrzygajqcych W zakresie moiliwoéci WSZCZQCIEI postopowania
nadzorczego dotyczqcego kontroli legalnoéci przedmiotowej uchWa+y", informujeg, 2e
Wysta1pi’rem z takim Wnioskiem W odniesieniu do uchWa’ry nr CIX/2965/23 z dnia 26 kwietnia
2023 r. W sprawie rozwiqzcmia KrakéW5020 spéfki z ograniczonq odpowiedzialnoéciq z siedzibq
WKrakoWie.

Wed’rug informacji przekazanych przez Spé1‘k¢ i Krakowskie Biuro FestiWa|oWe
W listopadzie 2021 r. W KBF zatrudnionych by’ro 251 osob. Wed’rug stanu na dziefi 4 maja
2023 r. W KBF pracujq 152 osoby. Do Spc'>+ki z KBF przesz’ro 113 osob (W tym 81 oséb zosta’ro
przejetych przez Sp<5’rk¢ W trybie art. 231 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r.— Kodeks pracy).
Wed+ug stanu na dziefi 1 maja 2023 r. W Spc’>+ce zatrudnionych jest 146 oséb z Wy’ra1czeniem
7 oséb d1‘ugotrWale nieobecnych (co daje odpowiednio Wymiar 144,025 oraz 151,025 etatu).

Odnoszqc sic; natomiast do uwag Pana Rad nego dotyczqcych mojej od powiedzi na projekt
raportu czalstkowego doraénej Komisji Rady Miasta Krakowa do spraw zbadania Wydatkow



Gminy Miejskiej Kraków i spółki Kraków 5020 W zakresie działalności spółki i Prezydenta
Miasta Krakowa, chcę podkreślić, że przekazując Raport określił Pan, jako Przewodniczący
Komisji, termin otrzymania odpowiedzi na dzień 21 kwietnia 2023 r. Raport otrzymałem
W piątek 14 kwietnia 2023 r. wgodzinach popołudniowych. Raport składał się ó5 stron. W ciągu
pięciu dni roboczych niemożliwe było merytoryczne, rzetelne i fachowe odniesienie się do niego.
Po otrzymaniu Raportu podległe mi jednostki niezwłocznie rozpoczęły jego analizę, celem
przygotowania ewentualnych uwag. Do momentu przekazania mojego stanowiska dotyczącego
Raportu, merytoryczne służby UMK pracowały nad finalną wersją stanowiska. Odniesienie się
do Raportu było również utrudnione z uwagi na fakt, że nie zawierał on rekomendacji Komisji.
Swoje stanowisko przekazałem W ciągu ó dni roboczych i był to bardzo szybki termin
uwzględniając całokształt wspomnianych wyżej zagadnień. Zaznaczam, że zgodnie ze Statutem
Miasta Krakowa mam obowiązek ustosunkować się do wniosków Komisji W terminie nie
dłuższym niż 30 dni. Nadmieniam, że Komisja przygotowywała swój raport przez cały okres
swojej działalności, tj. od 8 listopada 2022 r. (pierwsze posiedzenie). W związku z powyższym
uważam, że uwagi Pana Radnego W tym zakresie nie są obiektywne.

Dodatkowo zauważam, że większość moich uwag nie została uwzględniona,
W szczególności W zakresie pomocy publicznej oraz zagadnień podatkowych.
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Otrzymują:
1. Adresat
2. Biuro Nadzoru Właścícielskiego
3. |<RAi<ów5020sp.z0.0.
4. Krakowskie Biuro Festiwalowe
5. Wydział Kulturyi Dziedzictwa Narodowego
ó. Zespół Radców Prawnych
7. Biuletyn Informacji Publicznej
8. aa

Gminy Miejskiej Krakow i spo’rki Krakow 5020 W zakresie dzia’ra|noéci spc'>’rki i Prezydenta
Miasta Krakowa, chce podkreélié, ie przekazujqc Raport okreé|i’r Pan, jako Przewodniczqcy
Komisji, termin otrzymania odpowiedzi na dzier'\ 21 kwietnia 2023 r. Raport otrzyma’rem
W piqtek 14 kwietnia 2023 r. Wgodzinach popo’rudnioWych. Raport sk’rada1si¢ 65 stron. W ciqgu
pieciu dni roboczych niemoiliwe by’ro merytoryczne, rzetelne i fachowe odniesienie si¢ do niego.
Po otrzymaniu Raportu podIeg+e mi jednostki niezwfocznie rozpocze;’ry jego analizo, celem
przygotowania ewentualnych uwag. Do momentu przekazania mojego stanowiska dotyczqcego
Raportu, merytoryczne s’ru2by UMK pracoWa’ry nad finalnq Wersjq stanowiska. Odniesienie sic;
do Raportu by’ro r<3Wnie2 utrudnione 2 uwagi na fakt, 2e nie zaWiera’r on rekomendacji Komisji.
Swoje stanowisko przekaza+em W ciqgu 6 dni roboczych i by’r to bardzo szybki termin
uwzglgdniajqc ca’rokszta+t Wspomnianych Wyiej zagadniefi. Zaznaczam, ie zgodnie ze Statutem
Miasta Krakowa mam obowizqzek ustosunkowaé si¢ do Wnioskow Komisji W terminie nie
d+u2szym nii 30 dni. Nadmieniam, 2e Komisja przygotoWyWa+a swoj raport przez ca+y okres
swojej dzia+a|n0éci, tj. od 8 listopada 2022 r. (pierwsze posiedzenie). W zWia1zku z powyiszym
uWa2am, 2e uwagi Pana Radnego W tym zakresie nie sq obiektywne.

Dodatkowo zauwaiam, 2e Wiekszoéé moich uwag nie zosta’ra uwzglegdniona,
W szczegolnoéci W zakresie pomocy publicznej oraz zagadniefi podatkowych.
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5. Wydzia+ Kulturyi Dziedzictwa Narodowego
6. Zespo’r Radcow Prawnych
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